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فرماندار جدید لامرد در جلسه معارفه خود مطرح کرد؛

انتقال دفاتر شرکتها از تهران به لامرد خواسته به حق مردم است  &#47; از تجربیات مهندس خضری استفاده
خواهیم کرد

لامِرد _ علی علیزاده فرماندار شهرستان صنعتی لامرد گفت: دست اصحاب رسانه را برای کمک و همراهی جهت پیشبرد اهداف منطقه به گرمی میفشارم
و از تجربیات مهندس خضری فرماندار سابق شهرستان استفاده خواهیم کرد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، علی علیزاده فرماندار جدید شهرستان لامرد در مراسم معارفه خود که در سالن معلم شهر لامرد
برگزار شد اظهار کرد: در جای جای شهرستان شاهد کمبودهایی هستیم که در سایه وفاق می شود یکی پس از دیگری آن را مرتفع کرد.

فرماندار لامرد گفت: متاسفانه فاصله کمتر از ۵۰ کیلومتر از دریا هنوز مدیریت آب مرتفع نشده که با تمامی ظرفیت های منطقه ای، استانی و کشوری
این مهم را به سرانجام خواهیم رساند.

وی افزود: لامرد قطب صنعت کشور است که کارخانه سیمان و آلومینیوم در آن وجود دارد و باید شرایط را برای ایجاد صنایع پایین دستی ایجاد کرد و
انتقال دفاتر این شرکتها از تهران به لامرد از خواسته به حق مردم است.

او بیان کرد: مسوولین اجرایی شهرستان و ادارات و نهادها باید فعالیت خود برای تحقق شعار سال مضاعف کنند. همچنین زمینه بهبود فضای ورزشی را
برای مسیری بهتر تلاش کرد و از اصحاب رسانه می خواهم در راستای وفاق و همدلی به ما کمک کنند تا با همفکری تمامی گروه ها منشأ خدمت باشیم.

وی تاکید کرد: از جوانان تحصیل کرده و همراهی خیرین و نماینده سختکوش شهرستان و همچنین سرور ارزشمند آیت الله دکتر علوی برای خدمت هر
چه بیشتر به مردم این منطقه در سایه وفاق و همدلی طلب همکاری دارم.

علیزاده در پایان افزود: قطعا از تجربیات مهندس خضری فرماندار سابق شهرستان برای پیشبرد هر چه بیشتر این شهرستان بهره خواهیم برد.


